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2015.2.13：从大连启程至威斯康辛
2015.2.14至2015.2.18：就应用定量蛋白质组学鉴定参与NgBR调控脂类代谢的LXR-alpha磷酸化位点和NgBR
                                        调控肝细胞脂类代谢的其它可能机制进行深入的合作研究。
2014.5.16：从威斯康辛启程至大连
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包括生物信息学、生物医学跨学科研究。此次出访受威斯康辛医学院缪青教授的邀请，拟于2015
年2月14日-18日赴美国威斯康辛医学院合作研究。缪青教授在转基因生物和蛋白标记物临床诊断方
面有多年的深入研究，并拥有一支强大的科研团队。此次双方将就应用定量蛋白质组学鉴定参与
NgBR调控脂类代谢的LXR-alpha磷酸化位点和NgBR调控肝细胞脂类代谢的其它可能机制进行深
入的合作研究。
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威斯康辛医学院位于美国威斯康辛州的密尔沃基。威斯康辛医学院主要专业
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January 6, 2015

Prof. Yukui Zhang

Dalian Institute of Chemical Physics
Chinese Academy of Sciences

457 Zhongshan Road

Dalian 116023, China

Tel. & fax: 86-411-84379560

Email: ykzhang@dicp.ac.cn

Dear Prof. Zhang:

Qing (Robert) Miao, Ph.D.

Associate Professor

Department of Surgery and Department of Pathology
Children’s Research Institute, Room C4445

8701 Watertown Plank Road

Milwaukee, WI 53226-0099

Tel: 414-955-5701; email: gmiao@mcw.edu

| would like to invite you to visit us at the Medical College of Wisconsin and discuss our
ongoing collaboration from February 14 to February 18, 2015. | would be happy to cover

your travel expenses and local accommodation in Milwaukee.

During your visiting, we would like to share your distinguished expertise in developing novel
techniques for the protein separation and quantitative proteomics, and discuss the progress
of our recent histone protein post-modification projects. Your visiting will be very helpful for us
to develop new methods of quantitative proteome analysis for examining protein regulation
happened in transgenic mice and for potential clinical diagnosis. It is my pleasure to have a
great opportunity to share your expertise and discuss our future collaboration.

| am looking forward to your visit. Please let me know if | can help in any way.

Sincerely,

= sl

Qing (Robert) Miao, Ph.D.
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